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استان فارساستان فارس
مرودشت

زوج جوان مرودشتی هزینه ازدواج 
 خود را به ساخت مدرسه 

اختصاص دادند
 

 در راستای اجرای پویش ملی آجر به آجر در استان فارس، 
زوج جوان روستای زرگران مرودشت تنها مراسم عقد خود 
برگزار کردند و هزینه  بهداشتی  با رعایت شیوه نامه های  را 

ازدواج خود را به ساخت مدرسه اختصاص دادند.
 به گزارش روزنامه طلوع به نقل از روابط عمومی اداره کل 
نوسازی،  مدیرکل  فارس،  مدارس  تجهیز  و  توسعه  نوسازی، 
توسعه و تجهیز مدارس فارس در این باره گفت: در راستای 
اجرای پویش ملی آجر به آجر عملیات اجرایی آموزشگاه ۶ 
کلاسه روستای زرگران را با کمک زوج جوان و خوش فکر 
این روستا آغازکرده ایم و امیدواریم با مشارکت های مردمی 
بالغ بر ۲۰ میلیارد ریال  بااعتباری  ساخت این آموزشگاه را 

به پایان برسانیم.
سرفراز موصلی با اشاره به اینکه آجر به آجر فرصت خوبی 
برای مشارکت آحاد جامعه در امر مقدس مدرسه سازی است، 
بیان کرد: تا قبل از تصویب و شروع اجرای طرح آجر به 
و  بود  به صورت کلان  امر مدرسه سازی  آجر، مشارکت در 
این مسئله فضا ورا برای حضور عموم افراد محدود کرده بود؛ 
اما از سال جاری هر شخصی با هر میزان درآمد، می تواند در 

امر خیر مدرسه سازی سهیم شود.
به گزارش دریافتی روز جمعه ایرنا، موصلی ادامه داد: مایه 
خرسندی است که استان فارس در اجرای پویش ملی آجر 
به آجر جزو هفت استان پایلوت کشور است و این مسئله 
فرصت خوبی برای پیشتازی این استان در امر توسعه زیربنای 

آموزشی است.
نیز  مرودشت  پرورش  و  آموزش  مدیر  چراغی  مرتضی 
مایه  مرودشت،  از  را  طرح  این  شهرستانی  اجرای  آغاز 
حاکم  خاص  شرایط  به  باتوجه  گفت:  و   دانست  مباهات 
برای  خوبی  فرصت  کرونا،  ویروس  شیوع  با  و  جامعه  بر 
یا  و  ازدواج  هزینه های  اهدای  با  تا  است  شده  مهیا  جوانان 
 دیگر هزینه های اضافی در توسعه و آبادانی کشور نقش ایفا 

کنند.
وی ادامه داد: مدیریت آموزش و پرورش مرودشت همواره 
مشارکت های  حداکثری  جلب  با  که  دارد  را  این  آمادگی 
گام های  آجر  به  آجر  ملی  طرح  اجرای  راستای  در  مردمی 
اثربخشی در راستای تحقق اهداف این طرح ارزشمند بردارد.
شهرستان  جمعه  امام  آقایی  مهدی  حجت الاسلام  همچنین 
مرودشت ضمن تأکید بر احادیث و روایات بیان کرد: شاهد 
زرگران  شهیدپرور  روستای  در  ماندگاری  و  حسنه  سنت 
بودیم و امید است این رفتار و سنت پسندیده الگویی برای 
گام  اسلامی  جمهوری  آبادانی  برای  تا  باشد  جوانان  دیگر 

بردارند

جهرم

مدارس روستایی شهرستان جهرم 
به اینترنت رایگان مجهز شدند

 
معاون استاندار فارس و فرماندار ویژه شهرستان جهرم گفت: 
با پیگیری های به عمل آمده درباره اتصال مدارس به شبکه 
مجازی،  آموزش  فضای  به  دسترسی  سهولت  و  اینترنت 
رایگان  اینترنت  به  روستاها  ازجمله  شهرستان  این  مدارس 

مجهز شدند.
مهدی شفیعیان در گفت وگو با خبرنگار ایرنا افزود: با توجه 
به در پیش بودن سال تحصیلی جدید و لزوم آموزشی مجازی 
در مدارس و دسترسی فرهنگیان به سامانه های برخط آموزش 
فاقد  مدارس  آموزشی،  اطلاعات  به روزرسانی  و  تقویت  و 

اینترنت به اینترنت رایگان مجهز شده اند.
وی ابراز کرد: در فاز اول این پروژه در ۲۷ مدرسه روستایی 
رایگان  اینترنت  به  و  نصب  آن  تجهیزات  و  بی سیم  آنتن 

دسترسی پیدا کرده اند.
خداحافظی با بخاری های نفتی در مدارس جهرم

فرماندار ویژه شهرستان جهرم همچنین بیان کرد: ۳۰۰ عدد 
اسپیلت متناسب به نیاز مدارس جهرم در مهرماه ۹۹ تحویل 
آموزش و پرورش جهرم داده می شود و به این ترتیب مدارس 

شهرستان جهرم با بخاری نفتی خداحافظی خواهند کرد.
مهدی شفیعیان افزود: بااعتباری نزدیک به ۱۲۰ میلیارد ریال، 
تا  شد  استانداردسازی  جهرم  مدارس  همه  گرمایشی  سیستم 
اولین  و  نباشد  شهرستان  این  مدارس  در  نفتی  بخاری  هیچ 

شهرستان در فارس از این نظر خواهد بود.

لامرد

 مدیر مرکز آموزشی جهاد دانشگاهی لامرد
 خبر داد:

 برگزاری ۴۰ دوره آموزشی 
 کوتاه مدت در لامرد توسط 

جهاد دانشگاهی
 

مدیر مرکز آموزشی جهاد دانشگاهی لامرد از برگزاری ۴۰ 
دوره آموزشی کوتاه مدت در لامرد توسط این مرکز خبر 

داد.
گرامیداشت  با  علیپور  مهدی  مهر،  خبرنگار  گزارش  به 
چهلمین سالروز تشکیل جهاد دانشگاهی در جمع خبرنگاران 
اظهار داشت: تشکیل جهاد دانشگاهی به فرمان امام خمینی 
)ره( ادامه همان نهضت ۵۸ است که امروز فراتر از آموزش 
و پژوهش پای نهاده و بازویی قوی در عرصه تولید و کار 

در کشور به شمار می رود.
دانشگاهی  جهاد  حرکت  و  رویش  به  گذرا  نگاهی  با  وی 
با هدف  ابتدا  در  دانشگاهی  جهاد  بیان کرد:  انقلاب  دل  از 
و  شد  تأسیس  دانشگاه  فرهنگی  و  علمی  فضای  بازسازی 
مراکز  و  پژوهشکده ها  گسترش  با  خود  حرکت  ادامه  در 

دانش بنیان، به قطار علمی کشور سرعت بخشید.
وی با اشاره به دیگر مأموریت های این نهاد انقلابی تصریح 
کرد: اگرچه مأموریت جهاد دانشگاهی در حوزه های مختلفی 
از علم، پژوهش و فرهنگ گسترش یافته اما اتصال زنجیره 
آموزش و پژوهش با صنعت و ایجاد کار و اشتغال مهمترین 

دستاورد برای این نهاد محسوب می شود.
ناشناخته در شهرستان  وی جهاد دانشگاهی را یک ظرفیت 
لامرد دانست و گفت: مرکز آموزشی جهاد دانشگاهی لامرد 
تاکنون همکاری و تعامل خوبی با دستگاه های دولتی داشته 
و با توجه توسعه صنعتی منطقه و نیازهای عمومی و تخصصی، 
به برگزاری دوره های آموزشی کوتاه مدت و تربیت  اقدام 

نیرو کرده است.
دوره   ۴۰ برگزاری  از  لامرد  دانشگاهی  جهاد  مرکز  مدیر 
تخصصی در یکسال اخیر خبر داد و گفت: در این دوره ها 
استان های همجوار  از شهرستان و  فراگیر  نفر  از هزار  بیش 
جذب و در حوزه های تخصصی و عمومی تحت آموزش های 

این مرکز قرار گرفتند.
علی پور استفاده از اساتید مجرب و بومی را نقطه قوت این 
به عمل آمده عمده  بررسی های  با  دانست و گفت:  دوره ها 
فراگیرها در رشته های پزشکی، تربیت مربی و برخی مشاغل 
و  شده  کار  و  کسب  فضای  وارد  آموزش  از  پس  خانگی 

مشغول به فعالیت هستند.

استان بوشهراستان بوشهر

پارس جنوبی

گام دوم اجرای طرح های صنایع 
پایین دستی در منطقه پارس 

جنوبی آغاز می شود

اینکه  بیان  با  اقتصادی پارس جنوبی  مدیرعامل منطقه ویژه 
طرح های مهمی در این منطقه صنعتی اجرا شده است گفت: با 
پایان یافتن پروژه فازهای گازی در منطقه پارس جنوبی گام 

دوم برای اجرای طرح های صنایع پایین دستی آغاز می شود.
در  خرمدل  ایرج  عسلویه،  از  تسنیم  خبرگزاری  گزارش  به 
آیین آغاز ساخت پروژه پتروشیمی ارغوان  در منطقه پارس 
جنوبی با بیان اینکه  روز گذشته با حضور رئیس جمهور 3 
پروژه مهم پتروشیمی در ایران اسلامی وارد مدار بهره برداری 
شد اظهار داشت: 2 پروژه آن در استان بوشهر قرار دارد که 
افزایش  را  پتروشیمی  محصولات  و صادرات  تولید  ظرفیت 

داده است.
اقتصادی  رکود  را   دشمنان  اهداف  مهم ترین  از  یکی  وی 
کرد:  بیان  و  دانست  سرمایه گذاری  رونق  از  جلوگیری  و 
ایجاد  پی  در  سرمایه گذاران  ورود  از  جلوگیری  با  دشمنان 
که  هستند  اشتغال زایی  طرح های  کاهش  و  اقتصادی  رکود 
با برنامه ریزی انجام شده امسال شاهد افتتاح، توسعه و جهش 
تولید و آغاز طرح های مهم ازجمله ساخت پروژه پتروشیمی 
می دهد  نشان  این  و  هستیم  جنوبی  پارس  منطقه  در  ارغوان 

ترفندهای دشمنان همواره بی اثر است.
سخنان  به  استناد  با  پارس  ویژه  منطقه  سازمان  مدیرعامل 
افتتاح پروژه های مجتمع پتروشیمی  رئیس جمهور در مراسم 
از طریق ویدئو کنفرانس خاطرنشان کرد: این پروژه ها که 

ازجمله  خاصی  ویژگی های  دارای  بودیم  آن  افتتاح  شاهد 
بازگشت سرمایه گذاری در مدت معین و کوتاه، اشتغال زایی، 
بود  اقتصادی  رونق  و  امید  ایجاد  پایین دستی،  توسعه صنایع 
که امیدوارم  با آغاز ساخت پروژه پتروشیمی ارغوان، رونق 

اقتصادی در منطقه پارس جنوبی جان تازه ای بگیرد.
پارس  منطقه  در  سرمایه گذاری  برای  تسهیل گری  خرمدل، 
جنوبی را از  تأکیدات وزیر نفت و مدیرعامل شرکت ملی 
سرمایه گذاری  افزایش  با  کرد:  بیان  و  دانست  ایران  نفت 
صنایع  طرح های  اجرای  زمینه   کار  و  کسب  رونق  ضمن 
از  یکی  که  اشتغال زایی  و  تولیدی  خرد،  پایین دستی، 

دغدغه های مردم و مسئولان است فراهم می شود.
وی سال جهش تولید را مورد اشاره قرار داد و تأکید بر این 
نکته که در محقق شدن این شعار در عرصه تولید محصولات 
پتروشیمی خاطرنشان کرد: در جهش دوم صنعت پتروشیمی 
بهره برداری  مدار  وارد  پتروشیمی  واحد   18 امسال  ایران  
می شود که تحقق این مهم، گام تأثیرگذاری برای اشتغال زایی 
پتروشیمی  صنعت  خرد  و  پایین دستی  صنایع  عرصه  در 

محسوب می شود.
اینکه  بیان  با  اقتصادی پارس جنوبی  مدیرعامل منطقه ویژه 
طرح های مهمی در این منطقه صنعتی اجرا شده است گفت: 
پارس  منطقه  در  سرمایه گذاری  مهم  ظرفیت های  اکنون 
جنوبی فراهم است که این قابلیت ها در برنامه فراخوان تور 

سرمایه گذاری برای مردم و جامعه هدف معرفی می شود.
پارس  منطقه  در  مهم  طرح های  دوم  گام  آغاز  از  خرمدل 
جنوبی خبر داد و بیان کرد: با تکمیل پروژه فازهای گازی 
طرح های  اجرای  برای  دوم  گام  جنوبی  پارس  منطقه  در 
در  تأثیرگذاری  و  مهم  نقش  که  می شود  آغاز  پایین دستی 

تکمیل زنجیره تولید دارد.
تولید،  زنجیره  تکمیل  خرد،  صنایع  توسعه  افزود:  وی 
قطع  و  تولیدی  زیست محیطی،  طرح های  بهینه سازی 
پروژه های  اجرای  برای  تجهیزاتی  و  کالایی   وابستگی های 
صنعتی و تولیدی در اولویت برنامه های منطقه ویژه اقتصادی 

پارس جنوبی است.
ضرورت  جنوبی  پارس  اقتصادی  ویژه  منطقه  مدیرعامل 
را  جنوبی  پارس  در  سرمایه گذاری  توسعه  در  تسهیل گیری 
مورد اشاره قرار داد و تأکید کرد: فرآیندهای سرمایه گذاری 
در  تا  می شود  تدوین  گونه ای  به  جنوبی  پارس  منطقه  در 
فرآیند  تسهیل گر  قانون،  کوتاه ترین زمان  و در چارچوب 

سرمایه گذاری شود.

 

استان هرمزگاناستان هرمزگان
رئیس کل دادگستری استان هرمزگان:

 بازرسی ها و نظارت های ایمنی
 از بنگاه های اقتصادی از لحاظ 

کمی و کیفی افزایش یابد

منظور  به  گفت:  هرمزگان  استان  دادگستری  کل  رئیس 
فنی  اصول  رعایت  عدم  با  رابطه  در  متخلف  افراد  شناسایی 
ایمنی  نظارت های  بازرسی ها و  باید  ایمنی کار،  از  و قصور 

از بنگاه های اقتصادی از لحاظ کمی و کیفی افزایش یابد.
صالحی  علی  بندرعباس،  از  شبستان  خبرگزاری  گزارش  به 
در نشست شورای پیشگیری از وقوع جرم هرمزگان اظهار 
داشت: حجم زیادی از پرونده های ورودی به دستگاه قضایی 
استان در رابطه با عدم رعایت اصول فنی و قصور از ایمنی 

کار است. 
وی تأکید کرد: به منظور شناسایی افراد متخلف در این بخش 
باید بازرسی ها و نظارت های ایمنی از بنگاه های اقتصادی از 

لحاظ کمی و کیفی افزایش یابد. 
در  ساختمانی  پروژه های  ازدیاد  داد:  ادامه  مسئول  مقام  این 
استان هرمزگان باعث شده بیشترین میزان خسارت مالی و 
جانی در این خصوص، ناشی از رعایت نشدن موازین ایمنی 
به  ویژه  توجه  و  جدی  پیگیری  نیازمند  آن  رفع  که  باشد 

آموزش کارگران، پیمانکاران و حتی کارفرمایان است. 
و  فنی  مراکز  سوی  از  تخصصی  آموزش های  ارائه  صالحی 
حرفه ای را در این خصوص بسیار تأثیرگذار عنوان کرد و 
مناسب و  محتوایی  تولیدات  با  می تواند  و سیما  گفت: صدا 
این حوزه  افزایش سطح آموزش در  پخش آنها در راستای 

کمک شایانی نماید. 
وی از مدیران اداره کل تعاون، کار و رفاه اجتماعی استان 
هرمزگان خواست با هماهنگی دستگاه های مسئول به منظور 
و  صنعتی  تولیدی،  مراکز  در  کار  ایمنی  شاخص  ارتقای 
با تصویب  استان، طرحی تهیه کنند که  پروژه های عمرانی 
آن در جلسه شورای پیشگیری از وقوع جرم استان هرمزگان 

شاهد کاهش حوادث ناشی از کار باشیم. 
از  دیگری  بخش  در  هرمزگان  جرم  وقوع  از  صالحی 
برای  پیشگیرانه  تدابیر  اتخاذ  لزوم  بر  خود  صحبت های 

جلوگیری از اعتیاد نسل جوان تأکید کرد.
مدیرکل انتقال خون هرمزگان:

  به تمام گروه های خونی
 در هرمزگان نیاز داریم

مراجعه  شمار  اینکه  بیان  با  هرمزگان  خون  انتقال  مدیرکل 
است،  یافته  کاهش  خون  اهدای  مراکز  به  خون  کنندگان 
نیاز  استان  در  خونی  گروه های  همه  به  اکنون  کرد:  اظهار 

است.
ایمان زارعی در گفت و گو با ایسنا، افزود: شیوع کرونا و 
ترس از ابتلا به کرونا از مهم ترین دلایل کاهش به مراکز 
انتقال خون است و در حال حاضر مراکز با کاهش ذخایر 

خون روبرو شدند.
وی تصریح کرد: همه دستگاه های خونگیری در پایگاه های 
ضدعفونی  و  گندزدایی  مستمر  طور  به  استان  خون  انتقال 
می شود و شهروندان در این زمینه هیچ نگرانی نداشته باشند.

زارعی با بیان اینکه هرمزگان روزانه به طور متوسط به ۱۵۰ 
این  ادامه  با  خاطرنشان کرد:  دارد،  نیاز  واحد خون   ۲۰۰ تا 
روند ذخایر خونی استان در چند روز آینده با کاهش روبه رو 
می شود و اکنون به همه گروه های خونی در استان نیاز است.
دو  اینکه حدود  به  اشاره  با  هرمزگان  انتقال خون  مدیرکل 
عمده  کرد:  بیان  دارد،  وجود  استان  در  خاص  بیمار  هزار 
بیماران خاص، عمل های جراحی و  استان  مصرف خون در 

مصدومان حوادث جاده ای هستند.

استان خوزستاناستان خوزستان

شوش
نماینده مردم شوش در مجلس شورای اسلامی:

قول می دهم مشکلات نیشکر 
هفت تپه حل شود 

 

 

با  گفت:  اسلامی  شورای  مجلس  در  شوش  مردم  نماینده 
پیگیری های صورت گرفته قول می دهم مشکلات شرکت 

نیشکر هفت تپه حل شود.
گفت:  مهر  خبرنگار  با  گفت وگو  در  عمیر  کعب  محمد 
کارگران هفت تپه تاکنون ۵۲ روز تجمع اعتراضی داشتند. در 
چهلمین روز با صحبت هایی که با کمیسیون اصل ۹۰ داشتیم 
به اتفاق سه نفر از اعضای این کمیسیون در شرکت حضور 
پیدا کردیم و با آنها گفت وگو و مشکلات را بررسی کردیم.
به حق  صنفی،  هفت تپه  کارگران  اعتراضات  افزود:  وی 
مقوله  دو  در  می شود  را  کارگران  خواسته  است.  مشروع  و 

تقسیم کنیم.
نماینده مردم شوش در مجلس شورای اسلامی ادامه داد: در 
برنامه کوتاه مدت لازم است بروز رسانی حقوق را انجام دهیم. 
نشده  پرداخت  تیرماه  و  خرداد  اردیبهشت،  ماه های  حقوقِ 
تقویم  نیشکر  شود.  حل  باید  کشت  مسئله  همچنین  است. 
زمانی دارد و اگر در زمان مشخص کشت صورت نگیرد تا 
یک سال دیگر نمی توانیم کشت را انجام دهیم و ضرر زیادی 

به شرکت و شریان اقتصادی زده می شود.
وی اظهار کرد: موضوع سوم بیمه تأمین اجتماعی کارگران 
را پیگیری کردیم و تا آخر تیرماه را تمدید کردیم اما برای 
تمدید مجدد سازمان تأمین اجتماعی اجازه نداد به این خاطر 
که حدود ۵۳۰ میلیارد تومان این سازمان از شرکت نیشکر 

طلب دارد. این مسئله را نیز بررسی کردیم.
بیان  با  اسلامی  شورا  مجلس  در  شوش  مردم  نماینده 
یا   ۴۴ اصل  از  که  شرکت  این  کلان  برنامه  برای  اینکه 
این  در  خصوصی سازی  افزود:  شود،  خارج  خصوصی سازی 
بدون  نبوده و سازمان خصوصی سازی  موفقیت آمیز  شرکت 
بررسی صلاحیت کارفرما این شرکت را واگذار کرد که این 

موضوع کم لطفی در حق شهرستان و استان است.
امام خمینی )ره( اشاره کرد و گفت:  کعب عمیر به سخن 
امام خمینی فرمودند که »خوزستان دین خود را به کشور ادا 
کرد« اما اکنون باید بگویم که دولتمردان ما دین خود را به 

استان ادا نکردند.
وی گفت: جلساتی در حضور فرماندار و شورای تأمین استان 
 ۹۰ اصل  کمیسیون  در  را  موضوع  و  بررسی  را  مسئله  این 
بررسی  اجتماعی  کمیسیون  نمایندگان  از  تعدادی  اتفاق  به 

کردیم.
کمیسیون  کرد:  تأکید  مجلس  در  شوش  مردم  نماینده 
اجتماعی مجلس به صورت تخصصی این موضوع را از ماه قبل 
پیگیری کرد چرا که روابط کار و کارگری در  به  شروع 

حیطه و تخصص کمیسیون اجتماعی است.
اسلامی  شورای  مجلس  معاون  حضور  در  افزود:  وی 
محاسبات  دیوان  نمایندگان،  سایر  و  شد  برگزار  جلسه 
سازمان  و  بازرسی  سازمان  و  کارگری  نمایندگان  کشور، 

خصوصی سازی حضور داشتند و موضوع را بررسی کردیم.

سازمان  معاون  به  شخصاً  کرد:  اظهار  عمیر  کعب 
تأکید  جلسه  رئیس  و  اقتصاد  وزیر  معاون  خصوصی سازی، 
حقیقی  شخصی  به  شرکت  که  نمی دهیم  اجازه  که  داشتم 
دولتی  نهاد  چند  که  را  خودم  گزینه های  من  بشود.  واگذار 
هستند، معرفی کردم. سازمان خصوصی سازی تقریباً پذیرفته 
که این افراد اهلیت و صلاحیت ندارند و این شرکت را باید 
به گروهی توانمند بدهند که بتوانند به نحو احسن مدیریت 

کنند که در این راستا مسئولان نیز قول پیگیری دادند.
نماینده مردم شوش در مجلس با بیان اینکه در جلسه پرسیدم 
از نظر سازمان  اهلیت مدیریت را  که »آیا صاحبان کنونی 
سازمان  مدیرعامل  گفت:  نه؟«  یا  دارند  خصوصی سازی 
خصوصی سازی اعلام کرد که مجموعه کنونی اهلیت ندارند.

و  اجتماعی  تأمین  بیمه  پرسنل،  حقوق  افزود:  عمیر  کعب 
کشت در کوتاه مدت باید حل شوند. سازمان خصوصی سازی 
با  شد  قرار  کند.  پرداخت  حقوق  بخواهد  که  ندارد  پولی 
به  مبتلا  مشاغل  بیکاری  بیمه  از  تعاون  وزیر  شریعتمداری 
تزریق  نیشکر  شرکت  به  تومان  میلیارد   ۲۰۰ حدود  کرونا 
کند تا برنامه کوتاه مدت را انجام دهیم. برای تمدید دفترچه ها 

مقرر شد تا آخر سال ۹۹ دفترچه ها تمدید شوند.
وی یادآور شد: تأکید داشتم بتوانیم در هفته آینده جلسه ای 
و  من  و  باشیم  داشته  رئیس جمهور  یا شخص  اول  معاون  با 
تعدادی از اعضای کمیسیون اجتماعی و کمیسیون اصل ۹۰ 
و سازمان بازرسی کشور و دیوان محاسبات کشور و سازمان 

خصوصی سازی این مسئله را بررسی کنیم.

استان کهگیلویه و بویراحمداستان کهگیلویه و بویراحمد

مادوان

 ۷۰ ساخت و ساز غیراصولی
 در مادوان شناسایی شد

شهردار مادوان از شناسایی ۷۰ ساخت و ساز غیرمجاز در 
این شهر خبر داد و گفت: امیدواریم با الحاق شهر مادوان 
و دیگر مناطق هم جوار به شهر یاسوج مشکلات مربوط به 

این مناطق برطرف شود.
به گزارش خبرگزاری تسنیم، داریوش جهانبخش در جمع 
خبرنگاران ضمن تبریک روز خبرنگار و عید غدیر اظهار 
انعکاس  با  بیدار جامعه هستند و  داشت: رسانه ها چشمان 
به  رسیدن  برای  را  راه  جامعه،  دغدغه های  و  مشکلات 

قله های توسعه و پیشرفت هموار می کنند.
شهردار مادوان با اشاره به پخش کلیپ برخورد نیروهای 
اجرائیات شهرداری یاسوج با یک میوه فروش افزود: آنچه 

به خورد جامعه داده شد در واقع مطابق با واقعیت نبود.
مهم شهرداری،  از وظایف  یکی  اینکه  بیان  با  جهانبخش 
حقوق  از  یکی  گفت:  است  شهروندان  حقوق  از  دفاع 
حال  رفاه  برای  پیاده روها  و  معابر  آزادسازی  شهروندی، 
عموم است و اگر شهرداری ها، در این باره کوتاهی کنند 
به طور قطع، این حریم توسط افراد بی توجه به قانون اشغال 

و از شهروندان سلب آسایش می شود.
وی نظارت بر ساخت و سازها و توجه به رعایت ضوابط 
وظایف  دیگر  از  را  سازها  و  ساخت  در  شهرسازی 
ابعاد  در  قوانین  به  احترام  کرد:  بیان  و  عنوان  شهرداری 
گوناگون، کنترل و مدیریت شهری و مدیریت جمعیت 

از اجزای مهم در مدیریت شهری است.
شهردار مادوان با بیان اینکه سال گذشته حدود 70 مورد از 
ساخت و سازهای غیراصولی را شناسایی و توانستیم بخشی 
از مشکلات را در این مورد برطرف کنیم ابراز کرد: شهر 
کشور  نقاط  مهاجرپذیرترین  از  اطراف  مناطق  و  یاسوج 
هستند که رشد جمعیت در چند سال اخیر و رشد ساخت 

و سازها نشان دهنده این موضوع است.
جهانبخش با اشاره به اینکه در سال 87 نرخ جمعیت پذیری 
کشور  در  نرخ  این  که  بود  درصد   14.7 مادوان  شهر 
قانون  به  توجه  با  مادوان  شهرداری  گفت:  است  بی نظیر 
و قانون مداری و اهتمام به  شفافیت در عملکردها، سعی 
امروز  اگر  و  است  داشته  اجتماعی  مشارکت  افزایش  بر 
موفقیتی نصیب شهرداری مادوان شده با تکیه بر همکاری 

و هم افزایی و مشارکت شهروندان فهیم مادوان است.
وی بیان  کرد: در سه سال اخیر بودجه شهرداری مادوان 
این  بر  با تکیه  تا 70 درصد رشد داشته است و  بین 50 
پروژه های  ایجاد  و  نیمه تمام  پروژه های  تکمیل  افزایش، 

عمرانی جدید را در دستور کار داریم.
شهردار مادوان با بیان اینکه سال گذشته بودجه شهرداری 
مادوان 63 میلیارد ریال بود که در سال جدید این بودجه 
به بیش از 106 میلیارد ریال رسیده است گفت: در برخی 
حوزه ها دارای رشد بالای 50 درصد هستیم اما در دو حوزه 
دو  این  که  هستیم  صفر  از  بالاتر  کمی  یا  صفر  حد  در 

حوزه، حوزه های ورزش و فضای سبز است.

رئیس جهاد دانشگاهی استان بوشهر گفت: تاکنون هزار و ۲۰۰ نمونه 
خون بند ناف در بانک سلول های بنیادی این استان ذخیره شده است.

به گزارش خبرگزاری صدا و سیما مرکز بوشهر، علی احمدی زاده  افزود: 
اسفند سال ۹۶  استان بوشهر در  بنیادی  بانک سلول های  افتتاح  از  پیش 
استان های  به  ناف  خون بند  ذخیره  برای  بودند  ناگزیر  استان  این  مردم 
همجوار مراجعه کنند که اکنون این مهم در این استان فراهم شده است.

وی بیان کرد: خون بند ناف می تواند در درمان انواع سرطان و تقویت 
باشد.احمدی زاده  داشته  توجهی  قابل  و  مؤثر  بدن کمک  ایمنی  سیستم 
است  ژنتیک  آزمایشگاه  فاقد  استان  تنها  اکنون  بوشهر  داشت:  اظهار 

اتفاق های خوبی  استان  برنامه ریزی  با همکاری سازمان مدیریت و  که 
در این زمینه در حال رخ دادن است.وی گفت: برای راه اندازی مرکز 
تخصصی درمان ناباروری رویان نیز این مهم در دستور کار جدی جهاد 
نتیجه پیگیری خواهد  استان بوشهر قرار گرفته و تا حصول  دانشگاهی 
استان  در  زیادی  فرصت سوزی های  درگذشته  افزود:  شد.احمدی زاده 
بوشهر اتفاق افتاده  است و جهاد دانشگاهی با توجه به ظرفیت های بالای 
اقتصاد کرانه خلیج فارس، صنایع نفت و گاز و بسیاری پتانسیل های مهم 
و بی نظیر در این استان آماده پذیرش مأموریت های بزرگ در حوزه های 

نفت و گاز و انرژی و آبزیان است.

رئیس جهاد دانشگاهی بوشهر خبر داد:
ذخیره هزار و ۲۰۰ نمونه خون بند ناف


